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Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Včelná 

konaného dne 20. 2. 2023 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Včelná, Husova 212, Včelná 

 

 

Navržený program jednání: 
 

1. Schválení programu jednání 

2. Jmenování ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení z 3. zasedání ZO dne 12. 12. 2022 

4. Zpráva o daňových příjmech k 31. 12. 2022 

5. Zpráva o plnění rozpočtu k 31. 12. 2022 

6. Projednání žádosti o odkup části pozemku parc. č. 731/1 v k. ú. Včelná 

7. Schválení dodavatele veřejné zakázky – víceúčelové hřiště Tikalova – multifunkční hřiště, 

workout, parkour a stolní tenis 

8. Schválení dodavatele veřejné zakázky – víceúčelové hřiště Tikalova – obslužná budova s WC 

a parkoviště 

9. Schválení dodavatele veřejné zakázky – víceúčelové hřiště Tikalova – skatepark   

10. Schválení dodavatele veřejné zakázky – samochodný žací stroj 

11. Schválení výsledku inventarizace majetku obce k 31. 12. 2022 

12. Projednání mimořádné odměny uvolněnému členovi zastupitelstva 

13. Zprávy starostky 

14. Zprávy místostarosty 

15. Zprávy předsedů výborů a komisí 

16. Různé 

17. Diskuze 

 

Přítomní zastupitelé: 

1) Jaroslav Bílek 

2) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta – 

připojen on-line 

3) MUDr. Daniel Karpianus 

4) Ing. Bc. Karel Koktavý 

5) Ing. Jan Lexa 

6) Ing. Jarmila Mandžukova 

7) Ing. Iva Smudková 

8) Miroslava Stránská – starostka 

9) Michal Šlinc 

Omluvení zastupitelé: 

•  

 

 

Další zúčastněné osoby: 

– zapisovatel Mgr. František Mareš 

– 3 hosté, dle prezenční listiny 

 

 

 

 

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin. 

Z jednání pořizován zvukový záznam k případné kontrole zápisu. 
 

 

1. Zasedání zahájila starostka Miroslava Stránská. Přivítala přítomné, konstatovala, že zastupitel-

stvo je při všech 9 přítomných zastupitelích, z toho jeden on-line, usnášeníschopné. 

Starostka dává hlasovat o programu jednání. Návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje program jednání na 4. zasedání Zastupitelstva obce 

Včelná dne 20. 2. 2023.“ 

Výsledek hlasování: 9 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdržel. 

Program jednání schválen jako usnesení č. 1/4/2023. 
 

2. Ověřovateli zápisu předsedající jmenuje Ing. Jana Lexu a Ing. Jarmilu Mandžukovou. Ti proti tomu 

nemají námitek. 

 



2/6 

3. Starostka seznamuje s plněním usnesení z minulého zasedání zastupitelstva. Nic nebylo uloženo. 

 

4. Starostka podává zprávu o daňových příjmech za měsíc prosinec 2022. Daňové příjmy činily 3,93 

mil. Kč, což je o 0,25 mil. Kč více než za stejné období roku 2021. 

Za celý rok 2022 byly daňové příjmy o 5 mil. Kč vyšší než za rok 2021. 

 

5. Starostka podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 31. 12. 2022. Příjmy naplněny na 100,0 % (53,9 

mil. Kč) a výdaje na 98,3 % (59,1 mil. Kč). Stav prostředků na běžných účtech je 30,7 mil. Kč. 

 

6. Starostka představuje žádost o odkup části pozemku parc. č. 731/1 v k. ú. Včelná. Soukromý 

vlastník domu si připlotil údajně omylem část obecního pozemku o výměře cca 16 m2. Zastupitelé 

nechtějí vytvořit precedens, že obec prodává připlocené části pozemků. Dle Mgr. Kamila Feitla by 

takovou chybu měl stavebník napravit. Oplocení bude třeba demontovat a přesadit rostliny. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 731/1 v kat. 

území Včelná o výměře cca 16 m2 panu –  osobní údaje vynechány – .“ 

Výsledek hlasování: 0 hlasů pro – 9 proti – 0 se zdržel. 

Návrh nebyl přijat. 

Dohodnuto, že stavebník bude obecním úřadem vyzván, aby do 30. 6. oplocení přemístil na svůj 

pozemek. 

 

7. Starostka informuje, že na víceúčelový park Tikalka byly vypsány 3 veřejné zakázky na dílčí části, 

které jsou funkčně rozdílné, takže se předpokládá, že je budou provádět různé specializované 

firmy. 

Jako první představuje doporučení výběrové komise veřejné zakázky na multifunkční hřiště, 

workout, parkour a stolní tenis. Přihlásilo se 6 zájemců s cenovým rozpětím 4,34 až 5,09 mil. Kč 

bez DPH. Doporučena je nejlevnější nabídka firmy StavoSport s.r.o. Doba provádění stavby 

se očekává 7 měsíců od zahájení. 

Michal Šlinc se táže, jak bude zajištěna koordinace různých zhotovitelů na jednom staveništi 

a v jaké fázi je získání stavebního povolení. 

Starostka odpovídá, že koordinaci zajistí stavební dozor investora. U stavebního povolení se řeší 

odvolání, v rámci, něhož přezkoumaly nadřízené orgány souhlasná závazná stanoviska 

uplatňovaná v řízení a nebyla zpochybněna. Rozhodnutí se očekává v březnu. Obec na tuto stavbu 

požádala již o druhou dotaci – z krajského investičního fondu žádá 7,5 mil. Kč. Z Ministerstva pro 

místní rozvoj je již přislíbena dotace 2 mil. Kč. 

Místostarosta Mgr. Kamil Feitl zdůrazňuje, že obec splnila všechny zákonné požadavky k vydání 

stavebního povolení. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje v souladu s doporučením výběrové komise 

dodavatele veřejné zakázky „Víceúčelové hřiště Tikalova – multifunkční hřiště, workout, 

parkour a stolní tenis“ firmu StavoSport s.r.o., IČ 29278481, Přehradní 233, 763 16 Fryšták 

s nabídkovou cenou 4.338.774 Kč bez DPH a pověřuje starostku obce uzavřením 

odpovídající smlouvy o dílo.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 1 se zdrželi (Ing. J. Mandžukova). 

Návrh schválen jako usnesení č. 2/4/2023. 
 
8. Starostka představuje doporučení výběrové komise veřejné zakázky „Víceúčelové hřiště Tikalova 

– obslužná budova s WC a parkoviště“. Přihlásili se 4 zájemci s cenovým rozpětím 4,58 až 5,93 mil. 

Kč bez DPH. Doporučena je nejlevnější nabídka firmy Sportovní hřiště s.r.o. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje v souladu s doporučením výběrové komise 

dodavatele veřejné zakázky „Víceúčelové hřiště Tikalova – obslužná budova s WC 

a parkoviště“ firmu Sportovní hřiště s.r.o., IČ 04929845, L. Košuta 2907, 760 01 Zlín 

s nabídkovou cenou 4.579.931 Kč bez DPH a pověřuje starostku obce uzavřením 

odpovídající smlouvy o dílo. 
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Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 1 se zdrželi (Ing. J. Mandžukova). 

Návrh schválen jako usnesení č. 3/4/2023. 

Ing. Jarmila Mandžukova vysvětluje své zdržení se hlasování. Představovala si původně jiné 

využití tohoto území, chtěla zde vybudovat sociální a nájemní byty, na které jsou poskytovány 

dotace. 

 

9. Starostka představuje doporučení výběrové komise veřejné zakázky Víceúčelové hřiště Tikalova – 

skatepark. Došla jediná nabídka, která nebyla kompletní a uchazeč ani po výzvě nabídku nedoplnil. 

Proto je navrhováno tuto veřejnou zakázku zrušit a vypsat ji znova. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná ruší veřejnou zakázku „Víceúčelové hřiště Tikalova – 

skatepark“ z důvodu neobdržení ani jedné kompletní nabídky.“ 

Výsledek hlasování: 8 hlasů pro – 0 proti – 1 se zdrželi (Ing. J. Mandžukova). 

Návrh schválen jako usnesení č. 4/4/2023. 
 

10. Starostka představuje doporučení výběrové komise veřejné zakázky Samochodný žací stroj. 

Přihlásili se 3 zájemci s cenovým rozpětím 830 až 899 tis. Kč bez DPH. Doporučena je nejlevnější 

nabídka firmy UNIAGRA CZ s.r.o. Stroj by se měl využít hlavně na větších travních plochách pod 

tratí. Má žací ústrojí vpředu, lépe kopíruje terén, seče i mokrou trávu a vysýpá ji na vlek. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje v souladu s doporučením výběrové komise 

dodavatele veřejné zakázky „Samochodný žací stroj“ firmu UNIAGRA CZ a.s., IČ 25191578, 

Jarošovice 790, 375 01 Týn nad Vltavou s nabídkovou cenou 829.900 Kč bez DPH a pověřuje 

starostku obce uzavřením odpovídající kupní smlouvy.“ 

Výsledek hlasování: 9 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 5/4/2023. 

 

11. Starostka představuje Inventarizační zprávu ústřední inventarizační komise k provedení inventur 

k 31. 12. 2022. Dáno hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Inventarizační zprávu ústřední inventarizační komise 

k provedení inventarizace majetku obce Včelná k 31. 12. 2022.“ 

Výsledek hlasování: 9 hlasů pro – 0 proti – 0 se zdrželi. 

Návrh schválen jako usnesení č. 6/4/2023. 

 

12. Předseda finančního výboru Jaroslav Bílek představuje návrh na poskytnutí mimořádné odměny 

starostce obce za mimořádný objem realizovaných veřejných zakázek a investičních akcí 

v průběhu uplynulého volebního období 2018-2022. Jedná se o 5. třídu MŠ, rekonstrukce 

Kulturního centra a obecního úřadu, cyklostezka, kanalizace a chodník a výsadba na tř. 5. května, 

park Slza, přístřešky na kontejnery. K tomu zajistila bezproblémové přestěhování úřadu, archivu 

a knihovny do provizorních prostor během rekonstrukce a zpět. Bylo proinvestováno 87 mil. Kč bez 

DPH, získáno a zadministrováno bylo 11 dotací v objemu 25 milionů korun. Žádná mimořádná 

odměna nebyla doposud starostce vyplacena. J. Bílek je názoru, že si to starostka zaslouží. 

Ing. Iva Smudková se táže, zda by si tedy odměnu nezasloužili i místostarostové? Starostka 

investiční akce nedělala vždy sama. 

Místostarosta Mgr. Kamil Feitl reaguje, že žádnou mimořádnou odměnu nechce. 

Bývalý místostarosta Michal Šlinc uvádí, že dostal při ukončení funkce místostarosty zákonné 

odstupné, takže také žádnou mimořádnou odměnu nechce. Při této příležitosti vyslovuje podnět pro 

místostarostu, zda by nezvážil výši své měsíční odměny. 

Ing. Jarmila Mandžukova uvádí, že starostka je pracovitá, ale stálý plat 66 tisíc korun měsíčně 

není málo a zdá se jí to jako adekvátní odměna. Necitlivé a nefér vůči občanům se jí jeví 

rozhodovat o odměně 66 tisíc korun, když se schválila výše 950 Kč u poplatku za odpady. Uvádí 

příklady okolních obcí, které všechny stanovily poplatky menší. 

Ing. Bc. Karel Koktavý uvádí, že očekával spíše vágní odůvodnění a je překvapen kvalitnějším 

zpracováním odůvodnění. Ale za mimořádnost považuje jen zajištění bezproblémového 

provizorního provozu obecního úřadu, takže odměnu by přiznal menší. A také oslovuje 
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místostarostu p. Feitla ke zvážení jeho měsíční odměny. 

Ing. Iva Smudková uvádí, že starostka by si odměnu zasloužila, ale návrh považuje za příliš 

vysoký. 

Jaroslav Bílek doplňuje, že ohledně vyššího poplatku za odpady má informace, že v ostatních 

obcích budou obec Včelnou spíše následovat jako vzor včasné reakce na zdražování odpadových 

služeb. A pro příklad v Boršově starosta dostal odměnu ve výši dvou platů za „pořádání kulturních 

akcí“. Odměny dvou platů jsou ve firmách spíše obvyklé. 

Ing. Jarmila Mandžukova uvádí, že tedy za rok uvidíme, kam se vydají obce v příštích letech 

ohledně výše poplatků za odpady. Dle ní je to demotivující. Bude chtít vidět tonáž odvezených 

separovaných složek za rok 2023 v porovnání s předešlými lety, zda v tom nebude vidět reálný 

pokles třídění. 

Starostka uvádí, že se jí jeden občan i osobně omluvil za přehnanou původní reakci na výši 

poplatku. Lidé chodí poplatky platit normálně. 

Starostka dává hlasovat o návrhu usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Včelná poskytuje mimořádnou odměnu starostce obce Miroslavě 

Stránské ve výši jednoho měsíčního platu za mimořádný objem realizovaných veřejných 

zakázek a investičních akcí v průběhu uplynulého volebního období 2018-2022 a v průběhu 

aktuálního volebního období.“ 

Výsledek hlasování: 5 hlasů pro (Mgr. K. Feitl, J. Bílek, Ing. J. Lexa, MUDr. D. Karpianus, M. Šlinc) 

– 2 proti (Ing. J. Mandžukova, Ing. Bc. K. Koktavý) – 2 se zdrželi (Ing. I. Smudková, M. Stránská). 

Návrh schválen jako usnesení č. 7/4/2023. 

 

13. Zprávy starostky obce: 

a) Starostka představuje žádost Jihočeského kraje o projednání možnosti výstavby napojení 

včelenské cyklostezky na Roudenskou cestu. Kraj předběžně zakreslil 3 varianty řešení. Obec 

by však měla celou stavbu financovat a nejlevnější varianta předpokládá náklady 10 milionů 

korun. Zastupitelé se shodují, že takovou investici nejsou v současné době ochotni financovat. 

Michal Šlinc upozorňuje, že stavebně i finančně nejschůdnější varianta stavby se jen 

minimálně nachází na katastru obce Včelná, většinově leží na katastru Českých Budějovic. 

Obec by tedy mohla odpovědět, že je ochotna se podílet jen na úhradě adekvátní části nákladů 

odpovídající části stavby nacházející se na katastrálním území Včelné a nejlépe ještě 

ve spolupráci s obcí Roudné. S tímto návrhem odpovědi zastupitelé vesměs souhlasí. 

b) Starostka představuje nový návrh řešení ZTV v lokalitě Čtyři chalupy soukromé investorky 

p. Bauerové. Blíže se záměrem seznamuje i přítomný projektant inženýrských sítí a p. 

Bauerová. Na žádost obce byl doplněn návrh parcelace celého souvislého území v souladu 

s územním plánem. 

Michal Šlinc je názoru, že tento návrh je radikálně lepší než původní projekt. I navrhované 

lokální zúžení komunikace v zóně 30 je možné. Upozorňuje však, že dle legislativy by měl být 

uliční prostor mezi ploty 8 metrů. Navrhuje jednat s vlastníky sousedního pozemku o odprodeji 

jeho části k rozšíření uličního prostoru, anebo o poskytnutí celého pozemku do projektu 

s využitím jako budoucí zahrady u rodinných domů. 

Ing. Jan Lexa se táže, jak se obec zachová, pokud se rozšíření uličního prostoru nepodaří 

s vlastníky pozemku dojednat. 

Zastupitelé se většinově kloní k tomu, že v tom případě by o povolení možné výjimky 

rozhodovaly příslušné správní orgány – stavební či dopravní úřad. 

c) Starostka představuje nabídku firmy TSE na modul E-paper do zastávkových označníků MHD. 

Informoval by o odjezdech autobusů. Funguje na baterii, bez kabelového přívodu elektřiny. 

Možný je i solární modul. Cena jednoho modulu je 136 tisíc bez DPH a provoz stojí 6300 Kč 

bez DPH ročně. Jedná se o tom, zda by systém obsahoval i informace o linkových autobusech. 

Probíhá diskuze o tom, zda by to nešlo pronajmout, bude-li to vidět v noci atd. 

Starostka zjistí předně další informace o možném propojení s linkovými autobusy. 

d) Starostka představuje žádost spolku Lungta o vyvěšení tibetské vlajky. Zastupitelé nemají proti 

vyvěšení námitek. 

e) Starostka představuje možnost zavedení vlastního tzv. adresného PSČ pro Včelnou. Zatím 

v adresách stále používáme PSČ 373 82 Boršova nad Vltavou. Oddělení včelenských adres 
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od Boršova podporuje především Michal Šlinc. Největší zátěž by to představovalo pro firmy 

a živnostníky, kteří mají sídlo ve Včelné, protože by byla nutná změna v živnostenských listech 

a registrech osob. Občanských průkazů by se to netýkalo, tam PSČ nefiguruje. 

Domluveno, že na živnostenském úřadě bude zjištěno, co změna přesně obnáší. 

f) Starostka informuje o plánované rekonstrukci železničního přejezdu mezi Včelnou a Boršovem 

ve dnech 3. 5. až 29. 5. V rámci této stavby se propojí chodník přes trať do Boršova a také 

k budově včelenského nádraží. 

g) Starostka představuje žádost občanky obce o oplocení hřiště / parčíku Dlouhé role, kterým by 

se oddělilo od parkoviště k ochraně aut. 

Ing. Iva Smudková doplňuje, že by někteří obyvatelé chtěli také plůtek z druhé strany parčíku 

k jeho oddělení od komunikace Dolní, pro ochranu dětí. 

Dohodnuto, že po výstavbě hřiště Tikalka se uvidí, jaké využití v tomto místě zůstane a kolik 

provozu se přesune na nové hřiště. 

h) Starostka představuje různé varianty řešení projektu budoucího domu pro seniory na místě 

prodejny Centrum. Diskutuje se možnost stavby na hodně limitující dotaci vs. na úvěr, jaký 

celkový počet bytů, maximální cenový rámec, požadavky na projekt atd. 

Dohodnuto, že bude vybrán architekt na studii a projekt ve výběrovém řízení, kde hodnoticím 

kritériem budou ze 60 % reference a ze 40 % cena. Předpokládaný maximální počet bytů je 20. 

Pro srovnání, při tomto rozsahu stála stavba domu pro seniory v obci Dubné 40 milionů korun. 

 

14. Zprávy místostarosty obce — 

 

15. Zprávy předsedů výborů a komisí obce: 

a) Předsedkyně kontrolního výboru Ing. Iva Smudková děkuje za podklady k provedeným 

výběrovým řízením k provedení jejich kontroly. Členové kontrolního výboru se nabízejí i jako 

členové komisí pro otevírání obálek a hodnocení nabídek. 

b) Předseda kulturní komise Mgr. Kamil Feitl informuje o připravovaných kulturních akcích: 

Přednáška Karla Olivy, Ukliďme si Včelnou, Československá párty, výlet se seniory, Věda na 

vsi, vynášení Morany, Velikonoční jarmark, májka, výlet do Novohradských hor, Včelenský trh. 

 

16. Různé: 

a) Starostka informuje, že další zasedání bude pravděpodobně 27. března. 

 

17. Diskuze 

a) Ing. Bc. Karel Koktavý uvádí, že byl účasten obecního plesu a dle něho 70 % lidí bylo 

nevčelenských a pouze mladší generace, a to z důvodu systému prodeje lístků on-line. 

Vyprodalo se to za pár hodin. Starostka odpovídá, že tento způsob prodeje je pro úřad velmi 

výhodný a chce v něm pokračovat. Tak velký zájem o lístky letos nikdo nečekal. 

b) Ing. Bc. Karel Koktavý upozorňuje, že dětské hřiště v Sokolovského ulici potřebuje celkové 

ošetření dřevěných prvků. Starostka odpovídá, že to zařídí s realizační firmou. 

c) Ing. Bc. Karel Koktavý upozorňuje, že při posledních volbách nebylo vhodné, že bylo možno 

zvenku nahlížet do volební místnosti do prostoru za plentou. Starostka odpovídá, že již řeší 

interiérové rolety. 

d) Michal Šlinc předává dotaz starších spoluobčanů, zda nebude pořádán větší počet zájezdů 

pro seniory. Mgr. Kamil Feitl a starostka odpovídají, že budou pořádány 2 až 3 výlety různého 

druhu. 

e) Přítomný host Zdeněk Mikšovský se vrací k výši poplatků za odpady. Je jich v domě 5, 

poctivě třídí, vyprodukují půl popelnice za měsíc. A za to platí 4000 Kč za popelnici, což je 200 

Kč za odvoz. Je hrubě znepokojen. Někdo netřídí, vyprodukuje i několik popelnic za měsíc 

a není v tom finanční rozdíl. Vytříděné komodity od občanů obec dostane, aby je 

zobchodovala, a místo toho občané platí ještě náklady na jejich likvidaci. 

Mgr. Kamil Feitl uvádí, že je úctyhodné takto třídit s jednou popelnicí na 5 lidí, ale nemáme 

nástroje na to, abychom jednoznačně určili, kdo třídí a kdo ne. Někdo pak na tom systému 

vydělá víc, někdo míň. Obec hlavně musí získat prostředky na provoz odpadového 

hospodářství. 
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Ing. Jan Lexa uvádí, že třídit má smysl pro udržitelný život, i když ekonomicky se to třeba 

nevyplatí. 

Starostka připomíná, že poplatek je cenou za likvidaci všech odpadů, i vytříděných, a včetně 

možnosti odvozu odpadu na sběrný dvůr v Plané. 

Michal Šlinc uvádí, že těch 750 tisíc korun, co letos přinese obci zvýšení poplatku, jsme mohli 

občanům dát. S tím souhlasí i Ing. Bc. Karel Koktavý. 

f) Přítomný host Zdeněk Mikšovský uvádí, že se dozvěděl, že v bývalé hospodě u Petrů má 

být zřízena sauna a posilovna a upozorňuje, že to je prodělečný podnik, má s tím osobní 

zkušenosti. Sauny a posilovny jsou ve městě. Tělocvična je ve sportovním klubu. 

Starostka odpovídá, že v nové budově je plánována obecní tělocvična a sauna. 

g) Přítomný host Zdeněk Mikšovský se táže, proč Michal Šlinc nedělá stavební komisi. Z jeho 

vystupování je znát, že je to odborník. 

Michal Šlinc odpovídá, že to sám před volbami avizoval, že pokud sportovci výrazněji 

neuspějí, tak že stavební komisi již dělat nebude. K běžným konzultacím je otevřený, ale chce 

trávit více času s rodinou. 

h) Přítomný host Zdenek Miesbauer se táže, jak se bude měnit dopravní značení v ulici Krátká. 

Na úřední desce je o tom vyvěšen nějaký dokument. 

Starostka odpovídá, že značka „zákaz stání“ bude odstraněna, protože je nadbytečná. 

V takto úzké ulici se stejně dle pravidel provozu na komunikacích stát nesmí. 

Zdenek Miesbauer se dále ptá, co obec udělala pro to, aby se v ulicích, kde se parkovat 

nemá, také neparkovalo. 

Starostka odpovídá, že to nedokáže zajistit. V celé obci se parkuje na ulicích. Pokud by zavo-

lala policii k řešení špatného parkování v jedné ulici, policie by pak kontrolovala celou obec. 

i) Přítomný host Zdenek Miesbauer dále uvádí, že by měl vést chodník souběžně 

s cyklostezkou, protože u zastávky MHD je na cyklostezce zákaz vstupu chodců. 

Starostka odpovídá, že od bytovek do města je již cyklostezka smíšená i s pěším provozem. 

j) Přítomný host Zdenek Miesbauer se táže, proč není na OÚ výtah a jak se má najíždět 

na rampu pro vozíčkáře. Až u garáže za rohem? 

Starostka odpovídá, že výtah se rozhodlo zastupitelstvo nerealizovat. Na rampu je třeba 

najíždět až za rohem, jinak to projektant nevyřešil. 

k) Přítomný host Zdenek Miesbauer je názoru, že elektronické označníky MHD nejsou 

potřeba. Kdyby v tom byly informace i o modrých autobusech, tak snad. 

l) Přítomný host Zdenek Miesbauer upozorňuje, že v obci jsou značeny zóny 30 km/h, ale 

rychlost se nedodržuje. Co s tím? 

Starostka odpovídá, že na to nemá obec kompetenci to kontrolovat, jen policie. 

m) Přítomný host Zdenek Miesbauer uvádí k odpadům, že po revoluci se razilo, že každý by 

měl platit, kolik vyprodukuje. Jednodušší je ale nechat všechny platit stejně. Sběrné vozy 

s váhou již přeci musejí existovat. 

Starostka odpovídá, že odpadové firmy zatím váhy na svozové vozy montovat nechtějí 

z důvodu vysokých investic. Pokud by se popelnice při svozu vážily, mohli by občané také 

před vývozem házet odpad do sousedovy popelnice. 

 

 

Zasedání ukončeno v 21:57 hodin 

 

Zapsal: Mgr. František Mareš 

 

 

Ověřovatelé:  Ing. Jan Lexa       ..............................................  

 

Ing. Jarmila Mandžukova    .............................................. 

 

Starostka:   Miroslava Stránská     .............................................. 


